
Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöte 23 augusti 2024.
Sammanfattning

Mötets viktigaste punkter var att fasadrenoveringen av huvudbyggnadens sida mot 
Kyrkogatan nu kommer att ta fart och pågå under hela september.
Kyrkogatan stängsav vig Hembygdsgården under tiden.
Dala mur och Bygg kommer att börja i slutet av denna vecka.
Antikvarisk kontrollant från Länsstyrelsen i Dalarna, Anna Hagland, kommer på besök på 
fredag då vi även kommer kunna ta upp kommande behov av att fortsätta renoveringen av de 
två återstående fasadsidorna. 
Länsstyrelsen bidrar med 50 % av kostnaden efter att arbetet är klart och kontrollerat att det 
gjorts på ett riktigt antikvariskt sätt.

Nästa viktiga ärende på agendan var 100-årsjubileet 2025 och en arbetsgrupp presenterade ett 
förslag. Styrelsen godkände förslaget som går ut på att lyfta fram 100-årsjubileet under 
Söderbärke-lördagen i juli, bjuda på en konsert med högtidstal i kyrkan i augusti och slutligen 
bjuda in alla ideellt arbetande till en 100-årsfest i församlingshemmet i november. 
Arbetsgruppen fortsätter planeringen. 

Dessutom börjar nu planeringen för årets fest i Församlingshemmet.

Styrelsen fick också ta del av sommarens verksamheter i Bagarstugan och Hantverksboden. 
Båda hade haft en bra sommar, ganska lik den förra, när det gällde tillströmningen av kunder 
och fikagäster. Strax över 4000 fikagäster besökte Bagarstugan.

Sammanfattat av 
Anna Falkengren
sekreterare


